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De raadsleden bijeenkomst is, ondanks het tijdstip net voor de zomervakantie, goed bezocht. 

Er waren zo'n 40 raadsleden uit de Drechtsteden aanwezig. Hierbij een terugkoppeling op 

hoofdlijnen over de vragen die gesteld zijn door de raadsleden: 

 

1. Sturing op verbonden partijen: Er is onder de raadsleden behoefte om een apart 

gesprek te voeren over hoe raadsleden meer grip kunnen hebben op verbonden 

partijen. Meer specifiek ligt deze vraag er voor GR'en die taken rond Jeugdhulp en 

Wmo uitvoeren. (dit o.a. nav een artikel in het NRC van 13 juli over dit onderwerp) 

 

Toezegging: Michiel heeft aangegeven hierover in september een aparte bijeenkomst 

te willen organiseren (los van inhoudelijke vraagstukken). 

 

2. Eigen bijdrage: Wanneer is het proces rond inning van de eigen bijdragen op orde? 

Toelichting: De inning is gestart, maar als de juiste gegevens niet beschikbaar zijn kan 

de SO niet innen. Er worden dus nog fouten gemaakt, dat betekent dat ouders 

misschien achter af nog een bedrag moeten betalen. Wanneer de SO dit opmerkt 

geven ze hierover vooraf een waarschuwing af aan de ouders. Hierbij geeft de SO aan 

dat ouders met een rekentool beschikbaar op de website van het CAK kunnen 

berekenen wat men moet gaan betalen via eigen bijdrage.  

Het onderzoeksrapport van de staatssecretaris over eigen bijdrage is nog niet 

beschikbaar, dit zou rond deze periode afgerond moeten zijn. 

 

3. Financiële informatie: Het is lastig de juiste financiële informatie te geven. Dit komt 

omdat het CPB heeft aangegeven dat de privacy van cliënten niet voldoende geborgd 

is in de wet. Dat betekent dat er een Veegwet moet komen. Pas als deze is vastgesteld 

kan de SO volledige financiële informatie geven. Dat wil zeggen dat deze informatie 

naar verwachting pas in november beschikbaar is. Het Algemeen Bestuur van de GR 

DG&J zal hierover een brief sturen aan het Rijk en hierin aangeven wat voor 

problemen dit oplevert.  

 

4. Risico's: Omdat we pas laat in het jaar financiële duidelijkheid krijgen stellen 

raadsleden de vraag of er op enige manier compensatie vanuit het rijk verwacht kan 

worden. En zo niet hoe groot het risico is wat we lopen. 

 Toelichting: staatssecretaris Van Rijn heeft aangegeven niets te compenseren. 

In de raadsinformatiebrief over de knoppennotitie worden de raadsleden hierover 

nader geïnformeerd (risico van 6,3 miljoen en afrekenen naar rato van budget zijn 

uitgangspunten). 

 

5. PGB: Onder de raadsleden leven veel vragen over het verschil in tarieven tussen PGB 

en ZIN.  



Toelichting: Voor elk product in ZIN is ook een PGB product/prijs beschikbaar. Deze 

tarieven worden bepaald aan de hand van het laagste tarief voor ZIN van hetzelfde 

product.  

Raadsleden vragen zich bovendien af hoe verschillen in tarieven van ZIN diensten 

kunnen ontstaan als deze diensten van dezelfde kwaliteit zijn (waar we vanuit gaan). 

Dit komt omdat er tussen aanbieders verschillen zitten in de kosten van overhead, 

huisvesting etc (de kosten die niet direct aan het leveren van zorg gerelateerd zijn). Bij 

het aangaan van ZIN contracten is in 2015 de omzet van 2013 leidend geweest. 

Daardoor ontstaan verschillen in ZIN tarieven voor hetzelfde product. 

In de komende jaren is een aandachtspunt dat we budget uitgeven aan goede zorg, dit 

vraagt nog een doelmatigheidsslag van zorgaanbieders die nu nog hoge kosten kennen 

op gebied van overhead, huisvesting etc. 

  

Toezegging: Afspraken die we nu over PGB hebben worden geëvalueerd. Hierin 

worden ook de signalen van de raadsleden meegenomen.  

 

6. Innovatie: Innovatie is voor de raadsleden een belangrijk thema. 

Toelichting: in de bijeenkomst zijn het verder ontwikkelen van de jeugdteams en het 

invoeren van de cliëntprofielen genoemd als voorbeelden van innovatie.  

 

Toezegging: in de bijeenkomst voor raadsleden in oktober wordt verder ingegaan op 

innovatie aan de hand van de uitvoeringsagenda 2016. 

 

7. Stukken AB: Tot slot wordt gevraagd of de stukken van de Serviceorganisatie net als de 

stukken van de Dienst Gezondheid en Jeugd voorafgaand aan het AB voor raadsleden 

beschikbaar kunnen zijn. Zodat raadsleden in de gelegenheid zijn om hun AB lid 

aandachtspunten mee te geven.  

 

Toezegging: de stukken zijn beschikbaar. Via dezelfde pagina als de stukken van de 

Dienst Gezondheid en Jeugd. Dit is inmiddels via de mail aan alle griffiers 

gecommuniceerd.  

 

 

 


